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Onderwerp 
 
Schriftelijke vragen van het raadslid Ruigrok (VVD) inzake gebedsoproepen 
Westermoskee 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders  
 
Recent werd bekend dat de Westermoskee gebedsoproepen wil gaan doen. Dit 
voornemen druist in tegen afspraken die in 2005 zijn gemaakt met Milli Görüs, de 
initiatiefnemer van het moskeeproject. In deze afspraken stond expliciet vermeld dat 
de Westermoskee geen -voor de buurt- hoorbare gebedsoproepen zou doen. Op 
basis van onder andere deze overeenkomst is toestemming gegeven voor de bouw 
van de Moskee.  
 
Media geven aan dat er vertrouwelijke gesprekken plaatsvinden tussen de 
burgemeester en het moskeebestuur over de mogelijkheid om alsnog 
gebedsoproepen te doen. De VVD hecht grote waarde aan transparante afspraken. 
Met name bewoners moeten weten waar ze aan toe zijn. Wat de VVD betreft worden 
eerder gemaakt afspraken nageleefd en blijft de Westermoskee zoals zoveel andere 
moskeeën in Amsterdam stil.  
 
Gezien het vorenstaande heeft ondergetekende de eer, namens de fractie van VVD, 
op grond van artikel 45 van het Reglement van orde voor de raad van Amsterdam, de 
volgende schriftelijke vragen te stellen: 

1. Wat is de huidige stand van zaken in het overleg tussen moskeebestuur, 
buurtbewoners en Gemeente Amsterdam over het voornemen om 
gebedsoproepen te doen? 

2. Vinden er vertrouwelijke gesprekken plaats tussen en college en 
moskeebestuur? Zo ja waarom?   

3. Wat bedoelt het moskeebestuur met de mededeling dat maximale juridische 
ruimte gebruikt zal worden bij het houden van gebedsoproepen? 

4. Kan het college aangeven of het voornemen om gebedsoproepen te houden 
in strijd is met eerder gemaakte afspraken tussen de initiatiefnemers van de 
Westermoskee enerzijds en het stadsdeel en de gemeente anderzijds? Graag 
met onderbouwing. 

5. Welke afspraken zijn er in 2005 in het kader van de bouw van de 
Westermoskee nog meer gemaakt? Kan het college aangeven welke 
afspraken er zijn nagekomen en welke niet? 

 
Het lid van de gemeenteraad,  
 

M.H. Ruigrok 


